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MEMO 
 
 
Aan: De leden van de Raad 
 
Van: Wethouder Heesakkers 
 
Datum: 4 december 2019 
 
Betreft: Informatie Toekomstbestendige Centra gemeente Beesel voor opiniërende 

Raadsvergadering van 9 december 2019 
 

 

Toezeggingen 

 

1. Wethouder Heesakkers zegt toe dat de tekst van het raadsvoorstel, blz. 10, kopje 'overige 

evenementen' wordt verduidelijkt 

 Oude tekst 

In juli heeft ons college het evenementenbeleid vastgesteld. Dit beleid is vooral ingestoken 

vanuit geluid om minder geluid producerende evenementen op dezelfde locatie o.a. op het 

Raadhuisplein toe te staan. Wij willen op het Raadhuisplein rekening houden met grote tenten 

zoals bij het Tentfiees of Beachparty en dit als een randvoorwaarde voor de verdere uitwerking 

van het schetsontwerp meenemen. 

 Voorstel nieuwe tekst 

In juli heeft ons college het evenementenbeleid vastgesteld. Hierin hebben we kaders gesteld 

voor het aantal evenementen met bepaalde geluidsbelasting (de zogenoemde piramide). Voor 

de herinrichting van het Raadshuisplein is echter ook het benodigde oppervlak (inclusief 

benodigde ruimte voor transport en hulpdiensten) van de tenten van belang. Wij willen op het 

Raadhuisplein rekening houden met grote tenten zoals bij het Tentifiees of Beachparty en dit 

als randvoorwaarde voor de verdere uitwerking van het schetsontwerp meenemen. 

 Deze tekst is verwerkt in het Raadsvoorstel. 

 

2. Wethouder Heesakkers zegt toe de tekst in de beleidsvisie, blz. 15, m.b.t. accountmanager / 

centrummanager en het nemen van de regie op koppelkansen te verduidelijken 

 Oude tekst 

Verschillende partijen kennen elkaar goed en zijn zeer betrokken bij het dorp. Het kernoverleg 

fungeert hierbij als spin in het web, speelt een actieve rol en pakt verschillende 

projecten/acties op (denk bijvoorbeeld aan het communicatiemiddel/de app die voor het dorp 

en haar gasten wordt ontwikkeld). De samenwerking met de gemeente kan worden versterkt 

door afspraken met de gemeentelijke accountmanager voor het kernoverleg te maken over 

rollen, inzet en inbreng. 

Verschillende partijen (eigenaren winkels, ondernemers, organisaties binnen de 

gezondheidszorg met ruimtevragen, basisschool, kerk, verenigingen) zijn op en voor 

verschillende locaties met idee- en planvorming bezig. Door het beter verknopen van 

verschillende ontwikkelingen en partijen, kunnen koppelkansen gecreëerd worden. De 

gemeente kan daarin de regie nemen. 

 Voorstel nieuwe tekst 

Verschillende partijen kennen elkaar goed en zijn zeer betrokken bij het dorp. Het kernoverleg 

fungeert hierbij als spin in het web, speelt een actieve rol en pakt verschillende 

projecten/acties op (denk bijvoorbeeld aan het communicatiemiddel/de app die voor het dorp 

en haar gasten wordt ontwikkeld). De samenwerking met de gemeente kan worden versterkt 

door afspraken met de gemeentelijke contactpersoon voor het kernoverleg te maken over 

rollen, inzet en inbreng. 

Verschillende partijen (eigenaren winkels, ondernemers, organisaties binnen de 

gezondheidszorg met ruimtevragen, basisschool, kerk, verenigingen) zijn op en voor 
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verschillende locaties met idee- en planvorming bezig. Door het beter verknopen van 

verschillende ontwikkelingen en partijen, kunnen koppelkansen gecreëerd en gepakt worden. 

Vele partijen spelen hierin zoals gezegd een rol. Indien niet één van deze partijen de regie 

neemt, neemt de gemeente de regie.  

 Opmerking 

Deze tekst wordt door Seinpost c.s. begin volgende week verwerkt. De aangepaste versie van 

het van de beleidsvisie (bijlage 01 bij het raadsvoorstel) is beschikbaar voor de 

Raadsvergadering van 16 december aanstaande. 

 

3. Wethouder Heesakkers zegt toe een kostenplaatje uit te werken voor de inzet van verrijdbaar 

groen vs. permanent groen voor de besluitvormende raadsvergadering 

 Reactie 

Het kostenverschil voor aanschaf en onderhoud voor vaste of flexibele bomen in totaliteit 

kunnen we nu nog niet aangeven, omdat we nog niet weten hoeveel stuks van ieder we nodig 

gaan hebben. Daarnaast weten we nog niet welke boomsoorten we gaan gebruiken (bij 

gebruik van potten worden andere boomsoorten/struiken gebruikt dan bij aanplant van bomen 

in de volle grond) en zijn er voor potten verschillende systemen beschikbaar, die effect hebben 

op de kosten voor aanschaf en onderhoud. 

 

4. Wethouder Heesakkers zegt toe voor de besluitvormende raadsvergadering door te geven of er 

nog afschrijving van de vorige renovatie van de markt van toepassing is 

 Reactie 

De afschrijvingstermijn is 25 jaar en loopt tot en met 2034. Jaarlijks wordt € 16.000 

afgeschreven. De boekwaarde per 01-01-2020 is € 236.000. 

 

5. Wethouder Heesakkers zegt toe terug te komen op de vraag over mogelijke nieuwbouw van een 

basisschool in Beesel zodra dit mogelijk is 

 Opmerking 

Komt te zijner tijd. 

 

6. Wethouder Heesakkers zegt toe een overzicht te verstrekken van het aantal 

vastgoedondernemers en ondernemers alsmede hun identiteit 

 Reactie 

De lijst van ondernemers en vastgoedeigenaren ligt ter inzage bij de griffie. 

 

7. Wethouder Heesakkers zegt toe een overzicht te verstrekken van de subsidies waarvoor we in 

aanmerking komen 

 Reactie 

Deze vraag moet worden uitgezet omdat geen actuele kennis van mogelijke subsidies binnen 

de gemeente aanwezig is. 

 

8. Wethouder Heesakkers zegt toe om bij Seinpost na te vragen of er een uitgebreidere rapportage 

van het behoefteonderzoek bij bezoekers beschikbaar is;  

 Reactie 

o Er zijn niet meer opties genoemd dan weergegeven in het Bijlagerapport (bijlage 02 bij het 

Raadsvoorstel). 

o Overigens is ook aan jongeren deze vraag gesteld: de resultaten van de enquête onder 

jongeren is bijgevoegd (zie bijlage A bij deze memo). 

 

9. Wethouder Heesakkers zegt toe om de voorwaarden en uitgangspunten van de beleidsregel co-

financiering van de Provincie t.z.t. toe te sturen; 

 Reactie 

o Alleen het kader Kwaliteit Limburgse Kernen is bekend (zie bijlage B bij deze memo). De 

exacte subsidievoorwaarden moeten nog worden opgesteld door de provincie. 

Verwachting is dat deze in het voorjaar van 2020 worden vastgesteld. 
o Gemeente Beesel heeft zich als eerste gemeente in de provincie aangemeld voor dit 

programma. 


